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Schriftelijke vragen - Energiecompensatie voor organisaties en verenigingen 
 
De energierekeningen van maatschappelijke voorzieningen, cultuurinstellingen en verenigingen zijn 
de afgelopen maanden flink omhooggeschoten. Hierdoor kunnen zij in financiële problemen 
terechtkomen. Maatschappelijke organisaties vervullen een onmisbare rol in de samenlevingen van 
Woerden, Harmelen, Kamerik en Zegveld. Het is onwenselijk dat zij door hoge energieprijzen hun 
belangrijke plek in de samenleving niet meer of in mindere mate kunnen vervullen. Ook hebben wij 
de zorg dat zij hun contributie voor leden flink moeten verhogen met een lagere toegang tot 
ontmoeting, sport en cultuur als gevolg.  
 
De Rijksoverheid heeft in de Najaarsnota 2022 aanvullende financiële middelen beschikbaar gesteld 
voor maatschappelijke organisaties. Gemeenten ontvangen dit geld via het Gemeentefonds en 
mogen dit geld vrij besteden. 
 
Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Wat is de hoogte van het bedrag dat gemeente Woerden zal ontvangen vanuit de 
Rijksoverheid voor dit doel? 

2. Wil het college de aanvullende financiële middelen specifiek inzetten voor steun aan 
maatschappelijke voorzieningen, cultuurinstellingen en verenigingen, bijvoorbeeld door dit 
geld toe te voegen aan het Energiefonds? 

3. Volgens welke kaders wil het college deze middelen beschikbaar stellen? 
4. Op welke manier wil het college borgen dat de middelen ook structurele effecten hebben in 

de vorm van verduurzaming, zodat toekomstige (energie)kosten kunnen worden beperkt? 
5. Hoe betrekt het college op dit moment deze organisaties bij dit vraagstuk en maakt het de 

mogelijkheden voor compensatie of energiebesparing kenbaar, zodat deze organisaties als 
dat nodig is ook toegang tot deze middelen krijgen? 

 
Namens de CDA fractie, 
 
Job van Meijeren 
Ivo van der Tol (commissielid) 


